

30th August 2026

٣٠ أغسطس ٢٠٢٦م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Resignation of Chief Financial Officer**الموضوع: استقالة الرئيس المالي للشركة**

SMN Power Holding SAOG ("the Company") would like to inform the Financial Services Authority, Muscat Stock Exchange and the investors' community that Mr. Abdullah Al Naimi, the Chief Financial Officer of the Company, has submitted his resignation to pursue another professional opportunity. The Board of Directors has accepted the resignation, which will be effective from 30th August 2026.

تود شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع ("الشركة") اعلام كلاً من هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط وعمامة المستثمرين، بأن الفاضل عبد الله النعيمي، الرئيس المالي للشركة، قد تقدم باستقالته لالتحاقه بفرصة مهنية أخرى. وقد وافق مجلس الإدارة على الاستقالة، التي ستدخل حيز التنفيذ اعتباراً من ٣٠ أغسطس ٢٠٢٦م.

The Company and the Board of Directors extend their appreciation to Mr. Abdullah Al Naimi for his valuable contributions and dedication to the Company during his tenure and wish him continued success in all future endeavors.

وتعرب الشركة ومجلس إدارتها عن خالص تقديرهما للفاضل عبد الله النعيمي على إسهاماته القيمة وتفانيه في خدمة الشركة خلال فترة عمله، وتتمنى له دوام التوفيق والنجاح في مساعيه المستقبلية.

The Company will disclose the appointment of the new CFO in due course upon finalization and approval by the Board of Directors.

وسُعلن الشركة عن تعيين الرئيس المالي الجديد فور اعتماده من قبل مجلس الإدارة.

With best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

For/ SMN Power Holding SAOG

عن / اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع

Boris Smondack
Chief Executive Officer

بورس سمونداك
الرئيس التنفيذي

